



**RETURN OFFERS TO:  
RETOURNER LES OFFRES A:**

Soft Copy / Copie électronique :

Attention: Marie-Eve Brunet  
Email/Courriel: [marie-eve.brunet@rcmp-grc.gc.ca](mailto:marie-eve.brunet@rcmp-grc.gc.ca)

**SOLICITATION  
AMENDMENT**

**MODIFICATION DE  
L'INVITATION**

The referenced document is hereby revised; unless otherwise indicated, all other terms and conditions of the Solicitation remain the same.

Ce document est par la présente révisé ; sauf indication contraire, les modalités de l'invitation demeurent les mêmes.

Comments: - Commentaries :

THIS DOCUMENT DOES NOT CONTAINS A  
SECURITY REQUIREMENT

LE PRÉSENT DOCUMENT NE COMPORTE PAS  
UNE EXIGENCE EN MATIÈRE DE SÉCURITÉ

<b>Title – Sujet</b> Custom Gun Mounts / Supports sur mesure pour armes		<b>Date</b> 2024-01-05
<b>Solicitation No. – N° de l'invitation</b>  202402160		<b>Amendment No. – N° de la modification</b>  001
<b>Client Reference No. - No. De Référence du Client</b>		
<b>Solicitation Closes – L'invitation prend fin</b>		
<b>At / à :</b>	14 :00	EST (Eastern Standard Time) HNE (heure normale de l'Est)
<b>On / le :</b>	2024-01-26	
<b>F.O.B. – F.A.B</b>	<b>GST – TPS</b>	<b>Duty – Droits</b>
<b>Destination of Goods and Services – Destinations des biens et services</b>		
<b>Instructions</b> See herein – Voir aux présentes		
<b>Address Inquiries to – Adresser toute demande de renseignements à</b> Marie-Eve Brunet <a href="mailto:marie-eve.brunet@rcmp-grc.gc.ca">marie-eve.brunet@rcmp-grc.gc.ca</a>		
<b>Telephone No. – No. de téléphone</b>		<b>Facsimile No. – No. de télécopieur</b>



*Le français suit.*

This amendment is raised to address the following:

- To respond to questions received during the solicitation period; and
- To revise the solicitation accordingly, as applicable.

### **QUESTIONS AND ANSWERS**

Question 1: Can you extend the closing date for this solicitation from the current date of Jan 16, 2024. We are requesting the due date be extended to 26 Jan 2024?

Answer 1: Yes, the extension can be granted.

Question 2: The 3D CAD models are required to accurately provide pricing for each of the parts. The drawings do not provide the level of detail required to estimate the programming, setup and cycle time for each of the parts. As these are RCMP parts/drawings, this details should be available to bidders.

Answer 2: The 3D CAD can be supplied. Request via email to the Contracting Authority.

Question 3: Can you verify that item 13 MMR (77005353 Huxwrx Simunition Suppressor) is a training item and does not fall under the same restrictions as an operable suppressor?

Answer 3: This item does not fall under any restriction, as it not a suppressor.

### **SOLICITATION REVISIONS**

1) On page 1,

DELETE: 2024-01-17

INSERT: 2024-01-26

**All other terms and conditions remain unchanged.**



La présente modification vise à :

- répondre aux questions reçues pendant la période de soumission; et
- modifier l'invitation en conséquence, le cas échéant.

### **QUESTIONS ET RÉPONSES**

Question 1: Pouvez-vous reporter la date de clôture de cet appel d'offres de la date actuelle, le 16 janvier 2024, au 26 janvier 2024?

Réponse 1: Oui, la prolongation peut être accordée.

Question 2: Les modèles de CAO 3D sont nécessaires pour fournir des prix précis pour chacune des pièces. Les dessins ne fournissent pas le niveau de détail requis pour estimer le temps de programmation, de configuration et de cycle pour chacune des pièces. Comme il s'agit de pièces et de dessins de la GRC, les soumissionnaires devraient avoir accès à ces détails.

Réponse 2: Les modèles de CAO 3D peuvent être fournis. Demande par courriel à l'autorité contractante.

Question 3: Pouvez-vous vérifier que l'article 13, FA 77005353 (suppresseur de simunition Huxwrx), est un article de formation et ne fait pas l'objet des mêmes restrictions qu'un supprimeur fonctionnel?

Réponse 3: Cet article ne fait l'objet d'aucune restriction, car il ne s'agit pas d'un supprimeur.

### **MODIFICATIONS À L'INVITATION**

2) A la page 1,

SUPPRIMER: 2024-01-17

INSÉRER: 2024-01-26

**Tous les autres termes et conditions demeurent inchangés.**